
URBÁRSKE DRUŽSTVI VITANOVÁ, družstvo 027 12  V i t a n o v á 82 

 

 

                                            Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia predstavenstva UD Vitanová konaného dňa 26.4.2024 

 

Prítomní: Podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

Program: 1, Otvorenie 

                2, Ťažobná činnosť 

                3, Pestevná činnosť 

                4, Finančná situácia 

                5, Prejednanie zasadnutia VČS 

                6, Schválenie žiadosti Dušana Ondríka o prenájom pozemku 

                7, Prejednanie chodníka a kríža na Holici 

                8, Zvýšenie miezd z dôvodu inflácie 

                9, Prejednanie zákazu jazdenia terénnymi motorovými vozidlami  

                    po lesných cestách 

              10, Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie na skladovú 

                    halu 

              11, Žiadosť OÚ Vitanová o poskytnutie úžitkového dreva 

              12, Záver  

 

Bod 1, Zasadnutie Predstavenstva otvoril a viedol predseda p. Hrubec Vladimír 

            Za overovateľov zápisnice boli schválení: Karas Peter, Gorek Slavomír          

            za zapisovateľa Pšiteková Štefánia 

 

Bod 2,  V ťažbe kalamitného dreva pokračujeme ďalej a to v porastoch: 

Február v poraste 77a30 – 41,26 m3, 77a20 – 21,71 m3, 224 – 15,53 m3 

Marec v poraste 42b – 69,10 m3, 37 – 106,06 m3, 38 – 2,92 m3 

V apríli sa dokončil porast 42b a dokončuje sa porast 42d. Marcové a aprílové 

silné vetry nám narobili značnú kalamitu. Stromy vyvrátilo a veľa aj polámalo. 

Budeme musieť prejsť všetky porasty odznovu. 

K 31.3.2024 sme vyťažili 307,94 m3 kalamitného dreva. 

Drevo sa predávalo formou dražby, kde sa prihlásili firmy: Ligles s.r.o., 

DREMIK s.r.o., Peter Klimek, SISKERKA s.r.o.. Cena vydraženého dreva bola 

93 €/M3. 

 

Bod 3, V pestevnej činnosti sme robili uhadzovanie haluziny s pálením. 

V poraste 7730 1 ha v poraste 37 bez pálenia. 

V apríli sme začali zalesňovať v porastoch: 222b1 Háj – 0,50 ha,  

61a Pod Stodoliskom – 0,25 ha, 83 Sivierka – 0,25 ha opakované zalesňovanie 



Ešte nám treba zalesniť v porastoch prvé zalesňovanie: 226 Háj – 0,70 ha, 

112 Vyšné Diely – 0,50 ha. 

Opakované zalesňovanie v porastoch:  38 Revízia – 0,20 ha, 112 Vyšné Diely – 

0,50 ha, 219 Háj – 0,15 ha, 1002 Výrobiská – 0,50 ha, 77b Sivierka – 0,28 ha 

Zalesňujeme našimi zamestnancami. 

     

Bod 4, Finančná situácia k 31.3.2024: 

 V SLSP máme na účtoch: 

 BÚ  271.869,23 €, TV 116.421,41 €, TV 101.318,29 €  

 

Bod 5, Prejednanie zasadnutia VČS: Predseda informoval, že po zabezpečení 

miestnosti sa VČS bude konať dňa 2.6.2024. Dohodnutý začiatok bol stanovený 

na 14,30 hod. Za predsedajúceho bol navrhnutý p. Hrubec Vladimír, za zapiso-  

vateľa bola navrhnutá p. Pšiteková Štefánia 

P. Pšiteková rozdala prítomným členom Finančné hospodárenie za rok 2023. 

Na základe predloženého finančného hospodárenia, ekonómka predniesla 

návrh na rozdelenie hospodárskeho výsledku za rok 2023, ktorý bude predne- 

sený na VČS schôdzu na schválenie: 

Účtovná závierka za rok 2023: náklady vo výške 136.112,51€, výnosy 

vo výške 116.519,84 € HV stratu vo výške 19.592,67 € preúčtovať 

na nerozdelený zisk minulých rokov. 

Program VČS: 

1, Otvorenie 

2, Voľba predsedajúceho, zapisovateľa, overovateľov zápisnice, návrhovej  

     a mandátnej komisie 

3, Správa o činnosti za e. 2023 a hlavné úlohy na r. 2024 

4, Správa o finančnom hospodárení za r. 2023 

5, Správa kontrolnej komisie 

6, Žiadosť o schválenie prenájmu pozemku 

7, Prehodnotenie chodníka a kríža na Holici 

8, Schválenie zákazu vjazdu terénnych motorových vozidiel po lesných cestách  

    v porastoch 

9, Schválenie žiadosti OÚ Vitanová o pridelenie úžitkového dreva 

10, Diskusia 

11, Schválenie návrhu na uznesenie 

12, Záver 

 

Hlasovanie: 

Uznesenie č. 1 

Za ................... 7 členov 

Proti ............... 0 členov 

Zdržalo sa ...... 0 členov 

Uznesenie je schválené 



. 

K bodu 6, Predseda predniesol doručenú žiadosť p. Dušana Ondríka na 

prenájom pozemku pod chatkou, kde navrhuje prenájom na dobu 50 rokov 

a cenu prenájmu 200,- € ročne. Členovia po rozprave k uvedenej žiadosti 

navrhli predniesť uvedenú žiadosť na VČS s návrhom prenájmu na dobu 

10 rokov s nájomným 400,- € ročne.  

Hlasovanie: 

Uznesenie č. 2 

Za ................................ 6 členov 

Proti ............................  0 členov 

Zdržalo sa....................  1 členov 

Uznesenie je schválené 

 

Bod 7, Predseda informoval, že na základe výzvy duchovného otca Štefana 

Tuka sa zúčastnil rokovania s duchovným otcom ohľadom chodníka a posta- 

veného kríža na Holici, ktorý je na pozemku UD Vitanová. Predseda zhotovi- 

teľom dal ústny súhlas. Aby sa táto akcia mohla ukončil, navrhol informovať 

a dať schváliť umiestnenie chodníka a kríža na VČS. 

 

Bod 8, Predseda navrhol, v dôsledku každoročnej inflácie,  zvýšenie miezd 

o 10%. Členovia  uvedený návrh schválili 

Uznesenie č. 3 

Za  ...................... 7 členov 

Proti ...................  0 členov 

Zdržalo sa...........  0 členov 

Uznesenie je schválené 

 

Bod 9, Predseda informoval členov o stave lesných ciest. Niektoré časti cesty sú 

zlom stave, hlavne cesta smerom na Vyšné Diely.  

Časť cesty bola opravená, ale časť cesty ešte treba opraviť, prečistiť 

odvodňovací kanál a urobiť priepusty popod cestu. Po ceste jazdia terénne 

vozidlá, ktoré cestu poškodzujú. 

Preto navrhol, aby táto situácia bola prednesená na VČS a schválený návrh 

na zákaz vjazdu terénnych motorových vozidiel a namontovať fotopasce 

opatrené tabuľou miesto monitorované. Ďalej o zákaze dať vyhlásiť v obecnom 

rozhlase. 

Uznesenie č. 4 

Za ..........................7 členov 

Proti ...................... 0 členov 

Zdržalo sa ............. 0 členov 

Uznesenie je schválené 

 

Bod č. 10 Predseda informoval členov o prípravných prácach na výstavbe 



skladovej haly. Boli doručené 3 cenové ponuky na vypracovanie projektovej 

dokumentácie. 

1, Ing. Peter Kontra – Kontra-architekti s.r.o. Podbiel 282 

    Cena za vypracovanie projektu – 4.900,- € 

2, Ing. Milan Štúr, Trstená Hraničiarov 1485 

    Cena za vypracovanie projektu – 1.800,- € 

3, Dušan Didek, Liesek 447 

    Cena za vypracovanie projektu – 3.500,- € 

Členovia po prediskutovaní jednotlivých ponúk, rozhodli prijať cenovú 

ponuku Ing. Milana Štúra 

Uznesenie č. 5 

Za ..........................7 členov 

Proti ...................... 0 členov 

Zdržalo sa ............. 0 členov 

Uznesenie je schválené 

                        

Bod č. 11 Predseda predniesol žiadosť OÚ Vitanová o poskytnutie 30m3 

úžitkového dreva na rekonštrukciu budovy skladu a garáží. 

Členovia  navrhli predložiť žiadosť na schválenie na VČS za režijné náklady. 

Uznesenie č. 6 

Za ..................... 7 členov 

Proti ................. 0 členov 

Zdržalo sa......... 0 členov 

Uznesenie je schválené 

 

Bod č. 12 

Keďže neboli iné návrhy, zasadnutie predstavenstvo  predseda ukončil  

 

 

Vo Vitanovej dňa 26.4.2024 

 

Zapisovateľ: Pšiteková Štefánia                       ............................................    

  

 

Overovatelia : Karas Peter                               ............................................. 

 

                        Gorek Slavomír                        ............................................. 

 

 

 

 

                                                                   Vladimír Hrubec  

                                                             Predseda UD Vitanová 


